
Ledenavond en huldigingen 23 augustus 2024  
1. Tanee heet iedereen welkom. Erg fijn dat iedereen er is en dat er zo’n grote opkomst is. We 

hebben deze avond in het leven geroepen vanwege de spiegelavond, om de stand van zaken te 
bespreken en om de leden mee te nemen in het proces.  

2. Een aantal leden zijn hard bezig geweest om onze vereniging op de kaart te ze@en. Op de 
Brabantse kampioenschappen en de verenigingskampioenschappen heeC het pony viertal 
heeC enorm hard getraind om een mooie prestaEe weg te kunnen ze@en. 
Ze zijn Brabants kampioen geworden, hebben een bronzen medaille op het Nederlands 
Kampioenschap behaald en een 6e plaats bij het verenigingskampioenschap.  

3. Toekomstvisie: 
Walter van de Mast heeC een spiegelavond gehouden. Hieruit is gekomen dat het clubhuis en 
het terrein een upgrade nodig hebben. We willen dit samen met de leden doen, maar we zijn 
ons ervan bewust dat dit kosten met zich meedraagt. We willen dat onze investering ook in 
gebruik wordt genomen en dat het verenigingsleven weer opbloeit. We hebben ondersteuning 
vanuit de KNHS, via Christel de Boer. Zij weet specifiek meer over de paardensport en 
terreinen. Wij zijn een grote wedstrijdgerichte verenging met veel leden met een startpas. 
Deze omgeving kan terreinen geschikt voor wedstrijden goed gebruiken.  
De ontwikkelingen rondom scouEng en Jeugdland spelen momenteel. Er wordt gesproken over 
het delen van het verhaal. We hebben aangegeven dat we wel eerste keus blijven houden over 
ons huidige terrein. Er zijn gesprekken met wethouders en de gemeente, dus de lijntjes zijn 
kort. 
 
3 plannen: 
A. Het terrein blijC zoals het is, maar wordt gedeeld met de scouEng. De contribuEe blijC 

zoals het is, maar we stappen mogelijk af van acEef en niet-acEef. Alle wedstrijden zullen 
op een andere locaEe plaatsvinden.  

B. Het terrein wordt aangepakt d.m.v. een outdoor arena van minimaal 2x 20x60. De scouEng 
zal wel gebruik kunnen maken van ons terrein. De contribuEe zal sEjgen naar ongeveer 80 
euro per jaar.  

C. Het terrein wordt aangepakt d.m.v. een semi overdekte rijbaan van minimaal 2x 20x60. 
Deze is ook geschikt voor indoor en outdoorwedstrijden. Het terrein gaat gedeeld worden 
met de scouEng. De contribuEe zal sEjgen naar 100 euro per jaar. Het terrein is heel het 
jaar door te gebruiken door leden.  

 
ReacEes: 

• Yonina geeC aan dat het mooie plannen zijn gezien de wisselingen in het weer, met warme 
zomers en veel regen.  

• Janneke vraagt of er gesproken is over hoe vaak en wanneer er gebruik gemaakt zal worden 
van het terrein door de scouEng à Begin september zal er een gesprek plaats vinden met de 
scouEng. Voornamelijk woensdagmiddag en overdag zullen hun het terrein nodig hebben. Ook 
kijkend naar de kosten zal de scouEng hier een deel aan mee betalen. Wij houden de 
zeggenschap over het terrein.  

• Roos vraagt of de bak mogelijk gebruikt mag worden voor lessen à Dit is zeker de bedoeling.  
• Hans vraagt of er ook gekeken of er gekeken is naar de bak groter te maken, dan is er voor 

wedstrijden meer mogelijk à We moeten kijken naar wat passend is. We hebben nu 
ingestoken op minimaal 2x 20x60. Het is mogelijk om de oprit te verleggen om vrachtwagens 
wel op het terrein te kunnen laten.  

• Hans geeC aan dat het jammer is als het net niet zou zijn, hij geeC aan dat net wat groter fijner 
zou zijn voor de ruimte om te rijden.  



• Jac geeC aan dat hij vindt dat het terrein geschikt moet zijn voor de ponyruiters. Hier moeten 
we op gaan bouwen als vereniging. Hij geeC aan dat het betaalbaar moet zijn, niet te groot en 
dat het geschikt moet zijn om voor iedereen om te kunnen paardrijden.  

• Hans geeC aan dat het lidmaatschap laag kan blijven als er winstgevende acEviteiten worden 
georganiseerd.  

• Bregje geeC aan dat er veel bij komt kijken op het vlak van onderhoud. Hier zijn ook 
benodigdheden voor nodig, zoals sleepmaterialen, een trekker à We willen een 
zelfvoorzienende vereniging worden en materialen aanschaffen. We zijn hier mee bezig en zijn 
ook aan het kijken naar welke subsidies hiervoor zijn. 

• Janneke vraagt of er behoeCe is aan kleinschalige wedstrijden à De kring en de KNHS geven 
aan dat wedstrijdlocaEes kleinschaliger worden en er weinig variaEe is in de omgeving. Ze 
geven aan dat ze zouden willen dat er andere locaEes bij zouden komen. 

• Janneke vraagt of er is gekeken naar de omgeving, doelend op de tennisvereniging Ejdens 
wedstrijden à We hebben gekeken naar hoe we het terrein zo pre]g mogelijk in kunnen 
delen. Het ideale plaatje zou zijn dat we een geluidsbarrière creëren middels het clubgebouw.  

 
4. We hebben vrijwilligers nodig voor de acEviteiten die we organiseren. Het acEef en niet acEef 

lidmaatschap werkt niet echt meer. We vinden dat er wel wat tegenover het lidmaatschap. We 
willen kijken naar waar iedereens kracht ligt. We zijn gestart met werkgroepen. Er liggen lijsten 
waarop 6 commissies staan. 

- Terrein meedenken à is al acEef  
- Terrein onderhoud à onderhouden van de bak, de omgeving, mogelijk sponsoring vinden 

voor onderhoud van het terrein 
- AcEviteiten à clublessen, verenigingsavonden, trainingen 
- Ponyclub à ponykamp, viertallen  
- Wedstrijden à vrijwilligers, sponsoring, helpen op de wedstrijden  
- Sponsoring à prijsjes voor de wedstrijden, zelfvoorzienende vereniging worden, hapjes en 

drankjes voor ledenavonden 
 

5. Huisreglement: Deze willen we opstellen, op de website plaatsen en delen met de leden. 
• Op Ejd afmelden van lidmaatschappen  
• Adresgegevens doorgeven  
• ContribuEe  
• Wat verwachten we van onze leden/vereniging? 
• Vaste trainingsEjden  
• Normen en waarden  

 
6. De paardenvereniging en de ponyclub zijn samengevoegd, maar vallen nog niet onder dezelfde 

KVK. Dit moet wel gebeuren, zodat het juridisch klopt, zoals verzekering.  
Stemming: Niemand is tegen het voorstel. 
 

7. Vanaf aanstaande woensdag zullen we weer van start gaan met de oefenavonden. Chiel heeC 
de dressuurlessen vormgegeven. De tweede woensdag van de maand wil Chiel dit blijven 
voortze@en. Hiervoor zal er een poll in de ledenapp gestuurd worden.  
De indoorwedstrijden voor de pony’s staan op de planning en zullen gehouden worden in 
Oosteind. Beide wedstrijden zijn selecEewedstrijden. Dit geldt nog voor het acEef en niet 
acEef lidmaatschap.  
 

8. De huissEjl van de vereniging is veranderd. Met behulp van Heilke hebben wij de huissEjl 
kunnen moderniseren. Het logo is veranderd en er zijn polo’s (€18,50), shirtjes (€14,50) en 



tassen (€14,50) laten ontwikkeling. Daarnaast zijn we bezig het laten ontwikkelen van 
gepersonaliseerde roze@en en fleecedekens van de vereniging.  
 

9. Wij willen het oud bestuur van de ponyclub in het zonnetje ze@en. Ed heeC zich een hele 
lange periode ingezet voor de vereniging. Hij kan er vanavond helaas niet bij zijn, maar we 
willen hem toch in het zonnetje ze@en aankomende woensdag op de oefenavond.  
 
Johan Mulders heeC zich jarenlang ingezet voor de vereniging en de paardensport. Bij de 
KNHS hebben we dit aan de aandacht gebracht en willen hem hiervoor graag in het zonnetje 
ze@en. Hij krijgt een bronzen KNHS-insigne. We bedanken Johan voor zijn inzet en hopen dat 
hij ons nog steeds wil blijven ondersteunen. 
 
Johan, Adrië@e, Corné en Jean-Pierre worden in het zonnetje gezet als het oud bestuur van de 
ponyclub. We bieden jullie een etentje aan vanuit de vereniging. We willen jullie bedanken 
voor al jullie trouwe inzet, vrijwilligerswerk en loyaliteit. Een groot applaus klinkt vanuit de 
aanwezigen.  
 

10. We hebben veel ruiters en amazones gehad die mooie prestaEes hebben weggezet. Deze 
worden in het zonnetje gezet Ejdens deze avond. 

 
 


